

PAROISSE STE-THÉRÈSE
Témiscaming, QC
& Thorne, ON
OUR LADY OF THE LAKE MISSION Kipawa, QC

Site web / Website

www.stetheresetemiscaming.com

ST. THERESA'S PARISH
Presbytère / Rectory
819-627-3381
67, rue Boucher, C.P. 940



Fortunatus Rudakemwa, admin

Madeleine Paul, secrétaire/secretary - courriel/e-mail: eglise.ste-therese@cablevision.qc.ca
Bureau ouvert lundi à jeudi 12h à 15h30 pour le mois d'avril 2019
Office open Monday to Thursday 12:00 p.m. to 3:30 p.m.) for the month of April, 2019

MESSES

Semaine du
7 avril
2019



MASSES

Week of
April 7
2019

Lundi 8 avril

(F) 8h30 Lola & Paul-Eugène Benoit – Succession Lola Benoit

Monday, April 8

Mardi 9 avril

(E) 8h30 Pape Jean Paul II pour une faveur obtenue – Huguette Delorme

Tuesday, April 9

Mercredi 10 avril

(F) 8h30 Lola & Paul-Eugène Benoit – Succession Lola Benoit

Wednesday, April 10

Jeudi 11 avril

(E) 8h30 Paroissiens & Paroissiennes – Fonds in Memoriam

Thursday, April 11

Vendredi 12 avril

(B) 11h00 VILLA MARGUERITE D'YOUVILLE

Friday, April 12

Dimanche des Rameaux et de la Passion du Seigneur (C)
Passion Sunday (Palm Sunday) (C)

TEMISCAMING

Saturday, April 13

- (E) 4pm 1) All Parishioners
2) Leo Fortin – Quêtes aux funérailles

TÉMISCAMING

Dimanche, 14 avril

- (F) 9h30 1) Paroissiens & Paroissiennes
2) Les parents et amis défunts – Famille Aubin et Courchesne

KIPAWA

Sunday, April 14

- (E) 11:00 1) All Parishioners
2) Hervé Pigeon – Pigeon Family

FINANCES

2019-03-31	Env.	\$\$\$	En Vrac/Loose	TOTAL
Ste-Thérèse	32	420,00	81,00	501,00 \$
Our Lady of the Lake	17	189,00	41,00	230,00 \$

Réunion générale du conseil paroissiale de pastorale et du comité pour les affaires financières jeudi le 11 avril 2019 à 10h00 à la salle paroissiale.

General meeting of the Parish Pastoral Council and the Financial Committee on Thursday April 11th, 2019 at 10:00 a.m. in the parish hall.

Our Lady of the Lake Mission

FUNDRAISER - LEVÉE DE FONDS

Draw for a Ham & Food basket

2nd prize: \$50 certificate at IGA

3rd prize: \$25 certificate at IGA

\$1.00/ ticket



Tirage le 11 avril @ 18h chez Migizy Gas

Tirage pour un panier de jambon et de nourriture

2e prix: certificat de 50 \$ chez IGA

3e prix: certificat de 25 \$ chez IGA

1,00 \$ / billet

Draw on April 11 @ 6: p.m at Migizy Gas

Contact: Shelly 705-477-1230 or Janet 819-627-6367
Presbytère/Rectory: 819-627-3381

Fête des Mères le 12 mai 2019

Pour bien marquer la Fête des Mères cette année, la paroisse organise :

1. **Un café chantant** Samedi le 11 mai 2019 de 19h00 à 21h00 à la salle paroissiale. Pour des billets S.V.P. contacter : Pierre 819-627-6393, Joanne 816-627-8222, Hélène 819-627-3458 ou le presbytère 819-627-3381.
2. **Célébration d'anniversaires de mariage** (5, 10, 15, 2050, 55, 60 ans et plus) dimanche le 12 mai. Les couples intéressés par cette célébration peuvent commencer à s'inscrire au secrétariat de la paroisse. Date limite est le 31 avril, 2019.

Mother's Day May 12, 2019

To mark Mother's Day this year, the parish is organizing:

1. A 'Café Chantant' Saturday, May 11, 2019 from 7:00 p.m. to 9:00 p.m. at the parish hall. For tickets, please contact: Pierre 819-627-6393, Joanne 819-627-8222, Hélène 819-627-3458 or the rectory 819-627-3381.
2. **Celebration of wedding anniversaries** (5, 10, 15, 2050, 55, 60 years and over) on Sunday, May 12th. Couples interested in participating in this celebration, register at the parish office. Deadline is April 31, 2019.

Le 7 avril 2019
Cinquième dimanche de Carême (C)

Le Feuillet Paroissial

April 7, 2019
Fifth Sunday of Lent (C)

Our Parish Bulletin

Installation de Monseigneur l'archevêque Michael Mulhall:

La cérémonie d'installation de Monseigneur l'archevêque Mulhall comme Archevêque de Kingston aura lieu en la cathédrale St. Mary's, Kingston le vendredi 3 mai 2019 à 14h30. Tous sont les bienvenus à cette cérémonie.

Messe Chrismale: *Tous sont invités à participer à la célébration de la Messe chrismale présidée par Michael Mulhall, archevêque de Kingston, à la cathédrale St. Columbkille, Pembroke le mardi de la Semaine Sainte 16 avril à 10h30. Durant la cérémonie, Mgr Mulhall bénira l'Huile des catéchumènes, l'Huile des malades et il consacra le Saint-Chrême.*

Prières: Pour le repos de l'âme de Marie Thérèse (Marité) Langlois, l'une des pionnières membres de Madonna House, décédée paisiblement à Notre-Dame de la Visitation, Sainte Marie de Combermere, le samedi 23 mars, à l'âge de 92 ans.

Chemin de croix public traversant les rues de Témiscaming le vendredi saint de 10 h 30 à 12 h 30: Il y a un besoin urgent de volontaires pour: porter la croix, lire les commentaires aux stations; lire des passages de la Bible, entonner des prières et des chants entre une station et une autre. **S'il vous plaît, apportez vos lunettes de lecture.** Les volontaires peuvent s'inscrire en appelant au presbytère ou en se présentant pendant le chemin de croix.

Fête des mères et jubilés de mariage : Les inscriptions des couples qui désirent célébrer leurs anniversaires de mariage le 12 mai 2019 se poursuivent au presbytère jusqu'au 31 avril 2019. Ces jubilés seront précédés par un Café Chantant le Samedi 11 mai 2019 à 19h00 dans la salle paroissiale. Entrée : 10\$ par personne.

Installation of Archbishop Michael Mulhall: The ceremony of installation of Archbishop Mulhall as Archbishop of Kingston will be held in St. Mary's Cathedral, Kingston on Friday, May 3, 2019 at 2:30 p.m. All are welcome to attend.

Chrism Mass: All are invited to participate in the celebration of the Chrism Mass presided by Archbishop-Elect Michael Mulhall at St. Columbkille Cathedral, Pembroke, on Tuesday of Holy Week, April 16th, at 10:30 a.m. During the ceremony, the Archbishop will bless the Oil of Catechumens, the Oil of the Sick and he will consecrate the Holy Chrism.

Prayers: For the repose of the soul of Marie Thérèse (Marité) Langlois, one of the pioneer members of Madonna House, who passed away peacefully in Our Lady of the Visitation, St. Mary's, Combermere on Saturday, March 23rd, at the age of 92.

Public Way of the Cross across streets of Temiscaming on Good Friday from 10.30 am to 12h30: There is an urgent need of volunteers for: bearing the cross, reading comments to stations; reading passages of the Bible, intoning prayers and songs between a station and another. **Please bring your reading glasses.** Volunteers can register calling at the rectory or popping up during the Way of the Cross.

Mother's Day and Wedding Jubilees: The registration of couples who wish to celebrate their wedding anniversaries on May 12, 2019 continues in the presbytery until April 30, 2019. These jubilees will be preceded by a music event (Café Chantant) on Saturday, May 11, 2019 at 19:00 in the parish hall. Entry: \$ 10 per person.